
 

 

 
 
 
 
Nr. 139/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 08 decembrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Debreczeni László, Jancsó Éva, 
Kádár Imola, Kiss-Bartha Annamária, Kolcza István, Magyarosi Imola-Piroska. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1540/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde - Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Salut 
cu drag pe toată lumea la ședința extraordinară din data de azi. Să începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Azi avem 8 puncte pe Ordinea de zi. Aș dori să vă întreb dacă sunt 
propuneri la Diverse?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da, sunt Toth-Birtan 
Csaba și aș dori să adaug un punct D1 pe Ordinea de zi, care se referă la aprobarea 
încheierii unui protocol de colaborare între Ministerul Muncii și Solidarității Sociale și 
Municipiul Sfântu Gheorghe pentru implementarea proiectului ”HUB de Servicii MMSS – 
SII MMSS”. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Altcineva dorește să se înscrie la Diverse? Dacă nu, vă rog să aprobăm luarea pe Ordinea 
de zi a punctului D1. Vă rog să votăm și să spuneți, că sunteți de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1. Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 



 

 

Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BITRAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctului D1.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (József Álmos-Zoltán), 
introducerea pe Ordinea de zi a punctului D1. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Acum să votăm 
Ordinea de zi în întregime. Eu sunt de acord cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BITRAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (József Álmos-Zoltán), 
Ordinea de zi. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Acum să votăm despre 
faptul că o să votăm proiectele de hotărâri după prezentare. Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BITRAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (József Álmos-Zoltán), 
votarea la sfârșit a punctelor. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. Dacă există asemenea cazuri vă rog să semnalați? În 
cazul în care nu sunt, trecem la discutarea Ordinii de zi.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării 
proiectului “Reconversia și refuncționalizarea terenului în jurul lacului din Cartierul Gării” 
– cod SMIS 127508, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Aș 
spune câteva cuvinte în prealabil despre cele 3 proiecte de hotărâri, care urmează. Deci în 
toate cele 4 cazuri am înaintat consiliului propuneri de etapizare. Acest lucru înseamnă, că 
în următorul ciclu de finanțare, începând de anul viitor, din programul de finanțare al 
Programului Regiunea Centru am putea solicita în continuare bani pentru cheltuielile 
eligibile, iar cheltuielile neeligibile, respectiv contribuția proprie se va finanța din bugetul 
local. În toate cele 4 cazuri termenul limită este 31 decembrie 2025, dar în ficare caz putem 
să finalizăm aceste investiții mai repede. Aș continua doar cu investiția legată de lacul de la 
gară. Valoarea totală a contractului a fost circa 17.755.000 lei, din care cheltuiala eligibilă 
era de circa 16.991.000 lei, iar din această cheltuiala eligibilă suma de 10.574.000 lei este 
neplătită, dar aceasta se va mai micșora, deoarece vom mai depune situații de plată  până la 
sfârșitul anului, deci această sumă se va mai reduce oricum. Valoarea neeligibilă este de 
764.266 lei, la care se adaugă contribuția proprie de 2%. Acest lucru înseamnă că anul 
viitor va trebui să plătim din bugetul local suma de circa 1.000.000 de lei, restul se va 
putea atrage din Programul Regiunea Centru. Aș menționa faptul că în raportul de 
specialitate este o greșeală de redactare, respectiv apare suma de 10.000.000 în loc de 
1.000.000, deci va trebui să plătim anul viitor din bugetul local suma de 1.000.000 de lei.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc foarte 
frumos pentru prezentare. Are cineva întrebări, propuneri legate de proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, aș menționa faptul, că comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 459/2023. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării 
proiectului “Construirea a 50 de locuințe sociale în Cartierul Őrkő” – cod SMIS 144907, 



 

 

finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În acest caz este vorba de 
un contract cu o valoare totală de 28.061.000 lei, din care valoarea eligibilă este de 
14.181.000 lei, iar 13.963.000 lei este valoarea neeligibilă. Aici din păcate am realizat 
foarte puține în perioada de contractare, din păcate pe de o parte din cauza constructorului, 
pe de altă parte din cauza alunecării de teren pe partea Őrkő, pârâul Debren. Lucrările au 
avansat încet, dar din fericire reușim etapizarea și acestuia. Aici valoarea este mai mare, 
care trebuie suportată în perioada următoare din bugetul local, care este circa 14.100.000 
de lei. Cheltuielile eligibile vor putea fi atrase prin Programul Regiunea Centru.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, luări de cuvânt? Dacă nu, comisiile de specialitate 
1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Trecem la punctul 3.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 460/2023. 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt prezent. József 
Álmos.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Bine. Mulțumesc 
frumos.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării 
proiectului „Construire centru comunitar integrat din Őrkő” - cod SMIS 144910, finanțat în 
cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În acest caz valoarea totală 
conform contractului de finanțare este de 8.626.000 de lei, din care valoarea eligibilă este 
de 4.585.000 de lei. Din valoarea eligibilă a rămas neplătită suma de 3.049.000 de lei, dar 
și această sumă se va micșora, deoarece vom depune situații de plată. Valoarea neeligibilă 
și contribuția proprie de 2%, care va trebui plătită din bugetul local anul viitor este de 
4.130.000 lei.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
frumos pentru prezentare. Are cineva întrebări, luări de cuvânt în legătură cu proiectul de 
hotărâre? Dacă nu, menționez faptul că, comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. Trecem la punctul 4.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 461/2023. 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea etapizării 
proiectului „Construire clădire cu funcție de servicii de incubator de afaceri în municipiul 
Sfântu Gheorghe” - cod SMIS 151979, finanțat în cadrul Programului Operațional 
Regional 2014-2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Aici valoarea totală a 
investiției, respectiv a contractului de finanțare este de 26.836.000 lei, din care este destul 
de puțin ceea ce putem finanța din contractul fondului european. 12.566.000 lei este 
contribuția proprie și 1.340.000 lei este valoarea neeligibilă, care va trebui plătită din 
bugetul local. Practic această investiție nu a fost începută, deci practic valoarea totală va fi 
trecută la ciclul următor. Dar din fericire nu a trebuit să renunțăm și am reușit etapizarea, 
deci putem atrage bani și din fondul european pentru această investiție.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, luări de cuvânt în legătură cu proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, menționez faptul că, comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. Trecem la punctul 5.” 



 

 

 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 462/2023. 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea noii durate 
de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 
„Amenajare parc – Cartierul Ciucului”, cod SMIS 127509, finanțat în cadrul Programului 
Operațional Regional 2014-2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În proiectele de hotărâri 5, 
6 și 7 este vorba de investiții, care de asemenea sunt finanțate din fonduri europene, 
deocamdată, însă nu au îndeplinit condițiile pentru etapizare, deci pentru a le putea 
continua sumele vor fi alocate din bugetul local. Prima investiție este reînnoirea parcului 
din Cartierul Ciucului. În acest caz a rămas nefinalizat construirea terenului de joc și a 
instalaţiei de irigare. A trebuit să încetăm contractul cu firma, pentru că nu s-a încadrat în 
buget, a avut dreptul să înceteze contractul. Din fericire suma care a mai rămas este mică, 
în valoare de 211.699 fără TVA, aceasta este suma care va trebui plătită din bugetul local 
anul viitor. La aceste trei investiții, la fel ca și la celelalte, cum am spus data trecută, 
termenul de realizare este 31 decembrie 2024.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, luări de cuvânt în legătură cu proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, menționez faptul că, comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. Trecem la punctul 6.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 463/2023. 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea noii 
durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 
„Extinderea rețelei de alimentare cu apă potabilă și de canalizare menajeră în zonele 
marginalizate ale cartierului Őrkő”, cod SMIS 127513, finanțat în cadrul Programului 
Operațional Regional 2014-2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În acest caz vorbim de o 
investiție care a fost realizată în proporție de 49,43%. În acest caz valoarea rămasă de 
executat este mai mare, în cuantum de 1.315.634,23 lei cu TVA. Această valoare se va mai 
micșora până la anul 2024 după depunerea situațiilor de plată.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, luări de cuvânt în legătură cu proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Trecem la punctul 7.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 464/2023. 
 PUNCTUL VII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea noii 
durate de implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 
„Refuncționalizarea clădirii C2-sală de sport și finalizarea construcției anexate sălii de 
sport”, cod SMIS 123716, finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Și în acest caz este vorba 
de o investiție preluată, deci suma rămasă este foarte mică și nici aceea nu are legătură cu 
construcția ci cu auditul și alte plăți aferente. Suma rămasă este de 217.790 lei fără TVA, 
iar și asta trebuie finalizată anul viitor, deci practic este finalizat.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Aș întreba dacă cineva întrebări, luări de cuvânt, observații în legătură 
cu proiectul de hotărâre 7? Dacă nu, aș menționa faptul că, comisiile de specialitate 1, 2 și 
5 au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Trecem la punctul 8.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 465/2023. 



 

 

 PUNCTUL VIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încetării 
Contractului de finanțare nr. 516/18.03.2020 cu titlul „Construire grădiniţă şi creşă – 
Câmpul Frumos”, cod SMIS 125951 încheiat în cadrul POR 2014-2020 și depunerea 
proiectului „Construire grădiniţă şi creşă – Câmpul Frumos” în vederea finanțării acestuia 
în cadrul Programul Regiunea Centru 2021-2027. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În acest caz nici nu 
etapizăm nici nu încercăm să stabilim un nou termen pentru această lucrare. Propunem 
încetarea contractului, din motivul că s-au majorat prețurile materialelor de construcții și al 
cheltuielilor cu forța de muncă și după recalculare suma a devenit atât de mare încât n-are 
rost să continuăm contractul. Valoarea s-a majorat în proporție de 450%, suma finală fiind 
în valoare de 10.406.000 de lei, din care 8.292.000 de lei ar fi fost contribuția proprie, care 
este inacceptabilă și propunem încetarea contractului. Avem posibilitatea ca în cadrul 
Programului Regiunea Centru, prioritatea 6 să primim o nouă finanțare pentru această 
investiție.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, luări de cuvânt, observații în legătură cu proiectul 
de hotărâre? Dacă nu, aș menționa faptul că, comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat 
aviz favorabil proiectului de hotărâre. Trecem la punctul D1.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 466/2023. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui protocol de colaborare între Ministerul Muncii și Solidarității Sociale și Municipiul 
Sfântu Gheorghe pentru implementarea proiectului ”HUB de Servicii MMSS – SII 
MMSS”, Cod MySMIS 130963. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Obiectul protocolului este 
crearea unui HUB în cadrul Direcției de Asistență Socială Sfântu Gheorghe, care ar 
informatiza administrarea serviciile sociale, respectiv beneficiile de asistență socială. De 
fapt crează o infrastructură prin care informațiile privind serviciile sociale, respectiv 
beneficiile de asistență socială vor putea fi accesate la nivel național printr-un singur 
sistem informatic. Pentru acest scop ministerul va dota Direcția de Asistență Socială cu 
instrumente informatice, cu hardware, software, care vor putea fi folosite doar pentru acest 
scop, iar municipalitatea își asumă, că va asigura funcționarea corespunzătoare, va 
desemna persoanele potrivite, care vor utiliza acest sistem și vor respecta regurile, care 
sunt necesare pentru funcționarea acestui sistem.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 467/2023. 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, observații în legătură cu proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, aș menționa faptul că, comisiile de specialitate 1, 3 și 5 au acordat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. Mai are cineva întrebări în legătură cu acesta? Dacă nu, vă rog să 
votăm. Vă rog să spuneți numărul punctului cu care sunteți de acord. Eu sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, respectiv cu D1. ” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele de la 1 
până la 8, respectiv și cu D1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 8, plus și cu D1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8 și cu D1.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, respectiv cu D1.” 



 

 

 Domnul conisilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, la fel și cu D1.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, respectiv cu D1.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, respectiv la Diverse cu D1. Mulțumesc.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8 și cu D1.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Se aude ce spun? „Sunt de acord 
cu proiectele de hotărâri de la 1 până la 8, respectiv cu D1.” 
 Doamna președinte de ședință SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 8 și sunt de acord și cu D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BITRAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 8 și cu D1.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 8, respectiv și cu proiectul de hotărâre D1.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri de la 1 până la 8, respectiv cu punctul D1 de pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 8, respectiv și cu proiectul de hotărâre D1.” 
 Doamna președinte de ședință BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Mulțumesc foarte 
frumos tutror pentru prezență. Vă doresc un weekend plăcut. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 decembrie 2023. 
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